
یکی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
خواس�تار افزای�ش نظ�ارت دولت ب�ر بازار 
ب�ه ویژه در ایام پایانی س�ال و م�اه مبارک 

رمضان شد.
به گزارش ایسنا، سلمان اسحاقی نماینده مردم 
قائنات در مجلس ش��ورای اسلامی در جلسه روز 
یکش��نبه ۲۰ اسفند صحن مجلس در نطق میان 
دستور خود اظهار کرد: این روزها ما شاهد پخش 
فرآورده ها و اقلامی همچون گوش��ت، مرغ، برنج 
و می��وه هس��تیم و این موض��وع در ظرفیت های 
مختلف در شهرها و کلان شهرها و در طول سال 
مش��هود بود. این روزها در ش��هرها می بینیم که 
مادران با فرزندانشان س��اعت ها معطل می مانند 
تا نوبت ش��ان ش��ود؛ بنابراین این ساختار باید به 
نفع مردم انجام ش��ود و این ساختار باید در شأن 

مردم باشد.
 وی اف��زود: باید این ظرفیت را به نحوی فراهم 
کنی��م که همه م��ردم عزیزم��ان از این ظرفیت 
برخوردار ش��وند؛ به عنوان مث��ال چطور ما باید 
در این بخش به  فردی که در روس��تاها هس��ت، 
اطلاع رس��انی کنی��م که این اتفاق در ش��هر در 
ح��ال رخ دادن اس��ت. این جای س��وال دارد که 
آن روس��تایی عزیزمان چگونه و با چه وسیله ای 
و با چه هزینه ای به ش��هر آمده و از این ظرفیت 
ارائه اقلامی همچون گوشت، مرغ و برنج که برای 
ش��ب عید در مرکز شهرس��تان ها انجام می شود، 

استفاده کند؟

ای��ن نماینده مجلس ب��ا بیان اینک��ه از دولت 
می خواهی��م ای��ن ظرفیت را تس��ری دهد و این 
ظرفیت را در ش��هرهای محروم و کمتر برخوردار 
بیشتر کند، عنوان کرد: اصل سوم و چهل و سوم 
قانون اساس��ی دولت را مکلف کرده و این وظیفه 
دولت اس��ت که بستر را برای اشتغال، معیشت و 

اقتصاد فراهم کند.
اس��حاقی در ادام��ه ب��ا تاکید بر ل��زوم احیای 
قن��وات در روس��تاها گف��ت: خواه��ش می کنیم 
دولت ب��رای احیای قن��وات ظرفیت��ی را تعیین 
کن��د تا بحث خودیاری که تبدیل به یک ش��رط 
برای روس��تاییان ش��ده و مانع اقتصادی است، از 
میان برداشته شود. وی همچنین درباره وضعیت 
پرداخت حقوق و مزایا و تقاضا اظهار کرد: گاهی 
وقتها می بینی��م که به ذینفع��ان وزارتخانه ها به 
مانند خرید خدماتی های حقوق پرداخت نش��ده 
است؛ چه اشکال دارد در این شرایط حقوق وزیر 
پرداخت نش��ود و یا اینکه حق��وق معاونین وزرا 

پرداخت نش��ود، اما حقوق ای��ن عزیزان به موقع 
پرداخت ش��ود؟ این در حالیس��ت که از مهر ماه 
حقوق این عزیزان پرداخت نشده است. همچنین 
پاداش فرهنگیان تاکنون پرداخت نشده است لذا 
این  موارد باعث می ش��ود تا به سرمایه اجتماعی 

کشور آسیب وارد شود.
 ای��ن نماینده مجلس با بیان اینکه »سیاس��ت 
بانک��داری ما نه به نفع مردم نوش��ته ش��ده و نه 
به نفع مردم اجرا می ش��ود«، به مشکلات مسکن 
ملی اشاره و تاکید کرد: در این بخش مردم ضرر 
و زی��ان زیادی می دهند. از این رو به افراد  گفته 
می ش��ود که ابتدا برود بخش��ی از مسکن خود را 
بسازد و بعد به آن تسهیلات داده می شود. اما در 
زمانی هم که فرد برای دریافت تسهیلات مراجعه 
می کنند، به آنها گفته می شود که تسهیلاتی وجود 
ندارد. متاسفانه معلوم نیست این نظام بانکداری 
به نفع چه کس��ی نوش��ته شده است. ما باید یک 
بار برای همیشه بگوییم که نظام بانکداری کشور 
برای چه قش��ری نوشته شده است و خیال مردم 

را در این راستا راحت کنیم.
اسحاقی در پایان  بر لزوم نظارت دولت بر بازار 
ب��ه ویژه در ایام پایانی س��ال تاکید کرد و گفت:  
نظ��ارت دولت باید بر بازار کالای اساس��ی مردم 
بیش��تر ش��ود. همچنین در نزدیک��ی ماه مبارک 
رمض��ان باید دولت نس��بت به کنت��رل بازار یک 
توجه ویژه ای داش��ته باش��د و گرانی نباید برای 

مردم آسیب رسان باشد.

اسحاقی: نظارت دولت بر بازار بیشتر شود

یک�ی از اعض�ای کمیس�یون امنی�ت ملی و 
سیاس�ت خارجی مجلس ش�ورای اس�لامی با 
اش�اره به فعالیت کارش�ناس روانشناس�ی در 
مراکز مش�اوره داخل پادگان های نظامی گفت: 
ت�ا جایی که اط�لاع دارم در هم�ه پادگان های 
نظامی و انتظامی به موضوع سلامت روان توجه 

می شود.
فداحسین مالکی در گفت وگو با ایسنا در پاسخ به 
پرسش��ی درباره اهمیت پایش روانی سربازان حین 
انجام خدمت وظیفه عمومی تاکید کرد: هم س��تاد 
کل و هم س��پاه و ارتش نسبت به وضعیت سربازان 

توجه ویژه دارند.
وی همچنین گفت: قطعاً پایش روانی در پادگان ها 
انجام می شود و مشاورینی در این زمینه وجود دارد 

و ت��ا جایی که اطلاع دارم نی��ز در همه پادگان های 
نظام��ی و انتظام��ی به موضوع س��لامت روان توجه 

می شود.
به گزارش ایس��نا، بر اس��اس نتایج یک پژوهش با 
عنوان »وضعیت س��لامت روان و عوامل تاثیرگذار بر 

آن در سربازان ایرانی: مروری نظام مند« که در سال 
۱۳۹۹ از س��وی تعدادی از پژوهشگران ایرانی انجام 
شده است، واحدهای مش��اوره در یگان های نظامی 
می توانند با سنجش ویژگی های شخصیتی سربازان 
در ب��دو ورود به مراکز نظامی و برگزاری کارگاه های 
مقابله ای حتی الامکان از بروز آس��یب های احتمالی 

پیشگیری کند و سلامت روانی افراد را ارتقا دهند.
ای��ن پژوه��ش همچنین انج��ام اقدامات��ی نظیر 
»تشخیص به موقع اختلالات روان سربازان و درمان 
س��ریع«، »به کارگیری مناس��ب و موث��ر نیروها در 
پس��ت های خدمتی« و »پیشگیری از بروز مشکلات 
ناش��ی از اختلالات روان س��ربازان مانند خودکشی، 
دیگرکش��ی، ایجاد بی نظمی و ناامنی« را به جوامع 

نظامی توصیه کرده است.

نماینده طوالش در مجلس شورای اسلامی با 
بیان اینکه مس�ئولان در مورد پروژه های نیمه 
تمام پاس�خگوی مردم باشند گفت: لازم است 

پروژه های نیمه تمام و ناتمام تکمیل شود.
به گزارش ایسنا، حسن محمدیاری در جلسه علنی 
ام��روز مجلس در تذکری با قدردان��ی از مردم برای 
حض��ور در انتخابات، بر لزوم رس��یدگی به تخلفات 
احتمالی انتخاباتی تاکید مرد و گفت: هر کس در هر 

مقامی از مدار قانون خارج ش��ود نباید از پاسخگویی 
مصون بماند. وی در تذکر دیگری گفت: مس��ئولان 
باید در مورد پروژه های نیمه تمام پاسخگوی مردم و 
نمایندگان باشند و در اسرع وقت آنها را تعیین تکلیف 
کنند. محمدیاری در پایان بیان کرد: مشکلات جدی 
در بحث زیرساخت ها در مناطق کم برخوردار داریم که 
انتظار می رود به این مشکل رسیدگی شده و پروژه های 

نیمه تمام و ناتمام تکمیل شود.

مالکی: 
در پادگان های نظامی و انتظامی به سلامت روان سربازان توجه می شود

محمدیاری: پروژه های نیمه تمام و ناتمام تکمیل شود
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نشست هم اندیشی پایان سال رئیس اتاق بازرگانی تبریز با خبرنگاران رسانه های آذربایجان شرقی به روایت "عصرآزادی"

تولید ثروت
نسخه نجات اقتصاد

 درخشش کاروان ایران در قهرمانی جوانان آسیا
با نقره واترپلو کامل شد

مدال نقره آسیا بر گردن شناگر 
آذربایجان شرقی

6

8

 انجمن روابط  عمومی ایران سال ۱۴۰۳ را سال
 آذربایجان شرقی  نامگذاری کرد؛

کندوان در کانون توجهات 
ایران و جهان

 مشکل اساسی جامعه ما
 در حوزه تعلیم و تربیت است

1
امیدوارم سال آینده شاهد صعود تیم 

والیبال مس سونگون باشیم
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 در نشست خبری ویژه

 برنامه های رادیو در بهار قرآن 
و بهار نوروز مطرح شد:

 دست پر رادیو
  برای بهار قرآن

و نوروز

حسینی: 

باید حل مشکلات 
اقتصادی در اولویت 
حکمرانی و مجلس 

دوازدهم باشد

تصویب 
کلیات لایحه کاهش 

 ساعات کاری
و افزایش تعطیلات
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عصرآزادی / سرویس فرهنگی 
- گف�ت و گو از علیرض�ا نیاکان: 
اخیرا خبر تعیی�ن اعضای هیئت 
فراکس�یون حمایت از کودکان و 
نوجوانان منتش�ر ش�ده و از آنجا 
ک�ه ه�ر کاری هدف�ی را دنب�ال 
می کن�د، هم�گان را ب�ه این فکر 
انداخته که به راس�تی چ�را باید 
فراکسیون مذکور تشکیل شود و 
تش�کیل اش چه نتیجه ای را در بر 

خواهد داشت؟
برای دریافت پاس��خ این س��وال به 
سراغ دکتر عبدالوحید فیاضی نماینده 
نور و محمودآباد در دوازدهمین دوره 

مجلس شورای اسلامی رفتم
عبدالوحی��د فیاضی نماین��ده نور و 
محمودآباد در دوازدهمین دوره مجلس 
شورای اسلامی در پاسخ به این پرسش   
گفت: من یک معلم هستم بنابراین به 
حوزه تعلیم و تربی��ت اهمیت خاصی 
می ده��م و فک��ر می کنم که مش��کل 
اساس��ی جامع��ه ما در ح��وزه تعلیم و 
تربیت اس��ت البته این حرف به معنای 
این نیس��ت که جامعه مان مش��کلات 
دیگر را ندارد؛ جامعه ما الآن با مشکلات 
اقتصادی،معیش��تی و شکاف طبقاتی 
مواجه اس��ت ولی من به عنوان معلمی 
ک��ه آینده را می بین��د، می گویم حتما 
کارکرد تعلیم و تربیتمان ضعیف بوده 
که ما به این روز افتادیم. پس ما ضمن 
آنکه می خواهیم معمای امروز جامعه را 
به صورت اورژانسی حل کنیم، باید نحوه 

کارک��رد تعلیم و تربی��ت را در مجلس 
بازبینی کنیم. دکتر فیاضی افزود: کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان یکی 
از نهادهای متول��ی امر تعلیم و تربیت 
کش��ورمان اس��ت؛ من متوجه شده ام 
که کان��ون پرورش فکری ک��ودکان و 
نوجوان��ان در حوزه های مختلفی چون 
انیمیش��ن نهادی پویاست و توانسته و 
می توان��د جش��نواره های بین المللی را 

برگزار کند.
ما بای�د کانون پ�رورش فکری 
را ج�دی  نوجوان�ان  و  ک�ودکان 

بگیریم
فیاض��ی بی��ان ک��رد: اخی��را یک 
جشنواره انیمیش��نی به همت کانون 
پ��رورش فکری ک��ودکان و نوجوانان 
و ب��ا حض��ور هنرمندان چند کش��ور 
برگزار شده است و این نشان می دهد 
که نهاد مذک��ور ظرفیت زیادی دارد 

و ام��روزه ب��ه عنوان ی��ک مرجع در 
سطح دنیا ش��ناخته می شود و خیلی 
از کش��ورهای دنیا در تولید انیمیشن 
با آن مش��ارکت می کنند بنابراین ما 
بای��د کانون پرورش فک��ری کودکان 
و نوجوان��ان را جدی بگیریم. نماینده 
نور و محمودآباد در دوازدهمین دوره 
مجلس ش��ورای اس��لامی با اشاره به 
ای��ن امر که امروزه خانواده ها به دلیل 
مواجهه با مشکلات مختلف، به نوعی 
کودکانش��ان را فرام��وش کرده اند و 
نمی توانن��د آنچنان که باید و ش��اید 
به تعلیم و تربیت فرزندانش��ان کمک 
بکنند، گف��ت: من فک��ر می کنم که 
نمایندگان مجلس باید به حوزه تعلیم 
و تربی��ت ک��ودکان و نوجوانان ورود 
کنند و تش��کیل فراکسیون کودکان 
و نوجوانان ه��م می تواند گام بزرگی 
برای رس��یدن به اه��داف تعلیمی و 

تربیتی کش��ور باش��د؛ در واقع اگر ما 
می خواهیم کار فرهنگی انجام بدهیم، 
حتما باید روی کودکان و نوجوانانمان 
کار کنیم و تشکیل فراکسیون کودکان 
و نوجوانان با حضور چهره های معلمی 
مجل��س می تواند راهی باش��د که ما 
جامع��ه را از نگاه کودکان و نوجوانان 
و آینده ببینی��م. قطعا این بار مثبتی 

خواهد داشت
نظ�ام جمهوری اس�لامی ایران 
قطع�ا بای�د ب�ا توجهی خ�اص به 

انیمیشن نگاه کند 
فیاضی اف��زود: امیدوارم که مجلس 
شورای اسلامی بتواند با کمک دولت 
و رس��انه ها تاثیر مفید و بس��زایی در 
تعلیم و تربی��ت کودکانان و نوجوانان 
کش��ورمان بگذارد؛ امروزه انیمیش��ن 
تبدیل به یک صنعت ش��ده اس��ت و 
آورده اقتص��ادی اش خیلی بالاس��ت 
بنابراین دیگ��ر از چهارچوب کارکرد 
صرفا فرهنگی عب��ور کرده و با حفظ 
کاربری های  خ��ود،  فرهنگی  کارکرد 
اقتصادی و حتی سیاس��ی پیدا کرده 
است پس قدرت های تعریف شده در 
نظام س��لطه، تلاش می کنند که این 

بخش را در دست خودشان بگیرند.
او بی��ان کرد: من فک��ر می کنم که 
نظ��ام جمهوری اس��لامی ایران قطعا 
باید ب��ا توجهی خاص به انیمیش��ن 
ن��گاه کند و کار فراکس��یون کودکان 
و نوجوانان می تواند در همین راس��تا 

تعریف شود.

دکتر عبدالوحید فیاضی:

مشکل اساسی جامعه ما در حوزه تعلیم و تربیت است

 سازمان شهرستان ها از استان های فاقد نماینده
 نماینده فعال می پذیرد.
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